
Vanochtend hebben we in het HD kunnen lezen dat er inmiddels behoorlijk wat 

bedden in de nachtopvang te kort zijn. Zo’n 15 daklozen worden nu per OV-taxi heen 

en weer gereden tussen Haarlem en Amsterdam. 

 

1. Tijdens de raadsvergadering van 18 december 2014 stelt de wethouder Van der 

Hoek dat er geen acute noodzaak is om per direct tientallen extra bedden te realiseren 

voor de zogeheten ‘nieuwe daklozen’, daklozen zonder OGGZ-indicatie.  

Is de wethouder nog steeds deze mening toegedaan? 

 

2. Tijdens de raadsvergadering van 18 december 2014 stelt de wethouder ook dat er 

geen extra kamers/bedden nodig zijn in de nog te realiseren nieuwe 24-uurs opvang 

aan de Wilhelminastraat voor de zogeheten ‘klassieke daklozen’, daklozen met een 

OGGZ-indicatie. 30 bedden zou voldoende moeten zijn. 30 bedden is ook het aantal 

dat we in de huidige situatie voorhanden hebben. 

Toch hebben er van de 15 daklozen - die nu per taxi naar A’dam worden gebracht - er 

10 een OGGZ-indicatie en zouden dus eigenlijk moeten worden opgevangen in de 24-

uurs locatie.  

Is de wethouder het met het CDA eens dat we dus nu dus al 10 bedden te kort hebben 

voor de zogeheten ‘klassieke daklozen’? En is de wethouder bereid om nog eens goed 

te kijken of 30 bedden aan de Wilhelminastraat wel voldoende zijn? 


